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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Carita Mandelin 

utsågs att justera protokollet den 6 april 2018. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 26 februari 2018 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Presidiet, ordförande Lars Bäck och 

vice ordförande Lars Jilmstad 

Det var en diskussion mellan rådet och presidiet. Det som 

frågades var: 

Hur ser det ut med det som förr kallades tyngdpunkt Farsta, idag 

Fokusområde Farsta. Presidiet sa att det är försenat. 

Medborgarforum, det vore bra om det var tydligare information 

om när detta är och var det ska ske ansåg rådet. 

Tuben, Rådets synpunkter till presidiet:  

Tillgängligheten torde förbättras, monitorer med information 

samt aktiviteter för personer med funktionsnedsättning. Presidiet 

kunde inte dagsläget inte säga så mycket då ärende nummer fem 

tar upp detta med utvecklingen av Tuben. 

Rådet hade också en fråga vad gäller nyanlända, kommer det 

många till Farsta? Per-Ove svarade att det är ett stort inflöde just 

nu. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 12 april 

2018   

 

Ärende nr 3 : Underlag för budget 2019 med inriktning för 2020 

och 2021 

Rådet är positiva till rapporten och tycker det är bra att 

förvaltningen är medvetna. 
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Ärende nr 4 : Parkskötsel och upprustning av promenadstig runt 

norra Fagersjö 

Rådet stöder förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 5: Reinvestering i trappor och parkvägar 

Rådet anser att det är viktigt att detta görs. Nu är det också viktigt 

att trapporna åtgärdas och markeras på första och sista steget så 

synnedsatta bättre kan orientera sig i trappan. 

 

Ärende nr 6 : Redovisning av projekt Lokala kulturhus-utveckling 

av Tuben och förstudie om Mötesplats Fagersjö 

Rådet anser att det är bra att det kommer upp skärmar med vilka 

aktiviteter som pågår och kommer på Tuben. Det är också bra om 

tillgängligheten åtgärdas. Det är bra om det finns en mer 

detaljerad programöversikt och att det ges för fler grupper. 

 

Ärende nr 7 Redovisning av aktuella projekt 

Per-Ove gick igenom ärendet för rådet. SIP samordnaren bjuds in 

till rådet. 

 

Ärende nr 11 : Patientsäkerhetsberättelser 2017 för särskilda 

boenden i kommunal regi och på entreprenad 

Rådet tycker att patientsäkerhetsberättelsen 2017 för Lingberga 

gruppboende är bra skriven. Det som är skrivet på sidan sex, 

Strategier och resultat för personcentrerad vård och omsorg, detta 

skulle passa på fler boenden. Rådet ska se över om de kan göra 

ett studiebesök på Lingberga. 

 

Ärende nr 14: Reviderat idrottspolitiskt program 2018-2022 

Rådet anser att det är ett viktigt program och att alla barn och 

ungdomar tidigt får tillgång till idrott för alla kategorier. 

 

Ärende nr 15: Stockholms stads riktlinjer för nationella 

minoriteters rättigheter 

Rådet stöder förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr16: Strategi för romsk inkludering 

Rådet ställer sig positiv till strategin. 
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Ärende nr19: Trafikförändringar i SL-trafiken 2018-2019 

Rådet stöder förvaltningens förslag och poängterar detta om 

behovet av en utökad närtrafik för äldre och personer med olika 

funktionsnedsättningar. 

 

Ärende nr20: Detaljplan för fastigheten Hammarö 9 m fl vid 

Nykroppagatan i Farsta 

Rådet stöder förvaltningens förslag. Tillgängligheten är viktig. 

Det är också viktigt att alla infarter inte är för trånga för 

exempelvis färdtjänstbussar och utryckningsfordon. 

 

Ärende nr23: Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2017 

Rådet tycker att det är en bra rapport. 

 

Ärende nr26: Utvecklings- och näringslivsrådets möte den 8 

mars 2018 

Rådet har tagit del av protokollet. 

 

En önskan från rådet var att de hade velat haft ärende nr 8 och nr 

9. Sekreteraren i rådet framför detta och kan även ta fram ärenden 

om så önskas innan mötet. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Ingen ytterligare information gavs. 

 

Balanslistan uppdaterades,  bilaga  

 

§ 7 Rapporter 

Inga nya rapporter detta möte. 

 

§ 8 Biblioteket 

Några ledamöter från rådet var på besök på biblioteket för att 

synliggöra och ge information om rådet. Biblioteket har redan 

haft kontakt med rådet angående tillgänglighet. Två av rådets 

ledamöter har varit behjälpliga när det gäller inköp av matta till 

barnavdelningen på biblioteket. 

 

§ 9 Studiebesök 
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Ett studiebesök har gjorts på förskolan Blombacka. Alla som var 

med blev mycket imponerade av verksamheten och fick en 

mycket positiv upplevelse av alla aktiviteter som pågick. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Rådet önskar ha en timmes förmöte, så nästa möte den 7 maj 

börjar 13.30 med förmöte sen börjar ordinarie möte 14.30. 

Anhörigkonsulenten har ett nyhetsbrev som skickas ut varje 

månad och har ställt en fråga till alla i rådet om intresse för dessa 

brev. Alla i rådet vill ha nyhetsbrevet. 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls den 7 maj 2018 

 

§ 12 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet  


